

Protokoll styrelsemöte den 14 juni 2022

När: 09:40-11:30

Plats: Teams

Närvarande

	Namn	Ledamot/suppleant	Närvarande	Röstlängd
	Rikard Lind	Ordf./Ledamot	X	X
	Alvin Paul	Vice ordf./Ledamot	-	-
1	Erik Malmborg	Ledamot	X	X
2	Henric Nilsson	Ledamot (fr. o.m. § 5, sista punkten)	X	X
3	Hanna Svemar	Ledamot	X	X
4	Charlotte Leander	Sekr./Ledamot	X	X
5	Fredrik Liedholm	Ledamot	-	-
6	Johan Pettersson	Kassör/Ledamot	X	X
7	Jessica Johansson	Ledamot	-	-
8	Sven Anders Gustavsson	Ledamot	X	X
9	Hadil Karim	Ledamot	-	-
10	Mats Arnoldsson	Ledamot		
1		Ersättare		
2	Rose-Marie Nilsson	Ersättare	X	X
3	Catarina Dahlström	Ersättare	X	X
4	Cecilia Braatz	Ersättare	X	X (tom § 5, näst sista punkten)
	Joel Eriksson	Sakkunnig	X	
	Anders Åkesson	Kassaförvaltare/Sakkunnig (fr. o.m. § 5)	X	

Agenda:

1. Mötets öppnande

Ordförande Rikard Lind förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes.

3. Justering av konstituerande mötets protokoll

Protokollet från det konstituerande styrelsemötet 2022-06-14 godkändes.

4. Justering av styrelseprotokoll 2022-03-30

Protokollet från styrelsemöte 2022-03-30 godkändes.

5. Förbundets kärnverksamhet

Beslut: Förbundets mätningar av VOC, omfattande tjugo mätpunkter med god geografisk täckning och våra industrimedlemmar, fastställdes.

Information: Anders Åkesson information om projektet som förbundet delfinansierar tillsammans med Naturvårdsverket (arbetsplan 2023). Ansökan är inlämnad, men beslut om projektet tas inte förrän i november 2022.

Information: Information från Rikard Lind kring hur förbundet kan vässa sina budskap och hur hemsidan och arbetsplan kan ses över och ska andas samma språk. Rikard och Henric påbörjar en utveckling av hemsidan.

Diskussion: Diskussion om hur vi går vidare med den externa kommunikationen om nyttan med Luftvårdsförbundet. Exempelvis skicka ut profilprodukter till politiker och företagsledare efter valet, forum genom Länsstyrelsen eller andra sätt.

Diskussion: Johan Petterson berättar om idéer för förbundets verksamhet avseende luftundersökningar och vilka möjligheter finns att uppdatera förbundets undersökningar till fördel för våra medlemmar.

1. Nya samtal med LU om partiklar (Swietlicki, E. m.fl.), för att ta i beaktning partiklarnas storlek, ursprung, kemisk sammansättning, effekt på hälsa och klimat, m.m. *Styrelsen önskar att presidiet tar kontakt med Lunds universitet för en dialog.*
2. Det pågår samtal om en ev. nationell plan avseende kvävebudget. *Johan undersöker saken vidare.*
3. Black Carbon är väldigt mycket på tapeten. Det mäts redan i viss mån idag, men redovisas inte trots att det finns i förbundets emissionsdatabas. Möjlig kartläggning för förbundet? Ev. väcka liv i nanopartikel-projektet som även tittade på sot? *Presidiet tar en kontakt och för dialog med Lunds universitet även om detta.*

Nedanstående punkter bordlades till nästkommande sammanträde

4. Ska förbundet redovisa ekonomiskt utfall av luftvård?
5. Forskare på Alnarps lantbruksuniversitet lyfter resonemang avseende ozonets skördeeffekter. Ev. Aktuellt att återuppta förbundets mätningar som avslutades 2016 till fördel för att ha råd med partikelmätningar i recipientkontroll. Redovisning i form av areal odlingsbar mark-ekvivalenter.
6. Redovisa klimatpåverkan som nettoeffekt av både kylande och värmande utsläpp, för en så rättvisande bild som möjligt?
7. Emissionsdatabasen kanske ska uppdateras avseende exponering i form av t.ex. demografisk data, C- och U-verksamheter, geografisk data, information om typkällor, m.m.

6. Ekonomi

Information: Förbundets löpande ekonomi föredrogs. Informationen läggs till handlingarna.

Beslut: Styrelsen beslutade att anlita RÅDAB (Råd i Hässleholm Revisions HB) som löpande ska sköta förbundets fakturering och bokföring fr.o.m. 1 september 2022.

7. Efter förbundsstämman 2022

Beslut: Styrelsen har genomfört avstämning med valberedningen och beslutar att välja in Hanna Leijon, Boliden Bergsöe som ersättare i styrelsen.

8. Intern kommunikation

Information: Hur de interna dokumenten och protokollen kommer att förvaras framöver.

Frågan bordlades till nästkommande sammanträde

9. Extern kommunikation

Diskussion: Strategi för att skicka ut profilprodukter. Se diskussion under förbundets kärnverksamhet.

10. Övriga frågor

Information: Avtackning utgående ordförande kommer att ske i samband med studiebesöket på Nordic Sugars nyöppnade anläggning i Örtofta, onsdagen den 26/10.

Diskussionspunkt: Styrelsen kommer att undersöka möjligheten att, inför nästa årsstämma 21/4 2023, boka lokal på Statt hotell i Hässleholm.

Diskussion: Behov och möjligheter att ge ekonomisk ersättning till delar av styrelsen. *Frågan bordlades till nästkommande sammanträde där Presidiet återkommer med en plan för utredning.*

Information: Styrelsen uppmanas att läsa igenom förbundets eget GDPR-dokument

11. Mötets avslutande

Ordförande Rikard Lind förklarade mötet avslutat.

Protokollet justerades av styrelsen den 2022-09-01